

Solicitation No. - N° de l'invitation	Amd. No. - N° de la modif.	Buyer ID - Id de l'acheteur
EQ734-123167/A	014	pwl003
Client Ref. No. - N° de réf. du client	File No. - N° du dossier	CCC No./N° CCC - FMS No./N° VME
R.056399.001	PWL-I-34156	

Notice: Please note change in meeting place. 86 Clarence Street, 1st floor, Kingston, Ontario

BIDDERS' CONFERENCE/ MANDATORY SITE VISIT

a) **Bidders' Conference**

There will be a bidder's conference held at 86 Clarence Street, 1st floor, Kingston, Ontario on 1 August, 2012. The conference will begin at 11:00 AM, on the first floor. The scope of the requirement outlined in the bid solicitation will be reviewed during the conference and questions will be answered. It is recommended that bidders who intend to submit a bid attend or send a representative.

Bidders are requested to communicate with the Contracting Authority before the conference to confirm attendance. Bidders should provide, in writing, to the Contracting Authority, the names of the person(s) who will be attending and a list of issues they wish to table at least 3 working days before the scheduled conference.

Any clarifications or changes to the bid solicitation resulting from the bidders' conference will be included as an amendment to the bid solicitation. Bidders who do not attend will not be precluded from submitting a bid.

b) **Mandatory Site Visit**

There will be a mandatory site visit on August 01, 2012 immediately following the Bidder's Conference. Interested bidders are to meet at Public Works and Government Services Canada, 86 Clarence Street, 1st floor, Kingston, Ontario.

The site visit for this project is MANDATORY. The representative of the bidder will be required to sign the Site Visit Attendance Sheet at the site visit. Bids submitted by Bidders who have not signed the attendance sheet will not be accepted.

It is mandatory that the bidder attend the mandatory site visit at the designated date and time to examine the scope of the work required and the existing conditions.

Location:	Millhaven Institution & Bath Institution
Address:	5775 Bath Road
	Bath Ont K0H 1GO

Note: Due to limited space, each design-build proponent is limited to no more than 2 persons. Due to security considerations, persons with criminal records may be denied access to the Institution.

Solicitation No. - N° de l'invitation EQ734-123167/A	Amd. No. - N° de la modif. 014	Buyer ID - Id de l'acheteur pwl003
Client Ref. No. - N° de réf. du client R.056399.001	File No. - N° du dossier PWL-I-34156	CCC No./N° CCC - FMS No./N° VME

Notification: S'il vous plaît la note change dans rencontrer de lieu. 86 Rue de Clarence, premier plancher, Kingston, Ontario

CONFERENCE DES OFFRANTS/LA VISITE DE SITE OBLIGATOIRE

A) CONFERENCE DES OFFRANTS:

Il y aura la conférence d'offrants tenue à 86 Rue de Clarence, premier plancher, Kingston, Ontario sur le 1 août, 2012. Elle débutera à 11h00 et se tiendra au deuxième étage dans la salle de réunion de TPSGC. Dans le cadre de la conférence, on examinera la portée du besoin précisé dans la demande de soumissions et on répondra aux questions qui seront posées. Il est recommandé que les soumissionnaires qui ont l'intention de déposer une soumission assistent à la conférence ou y envoient un représentant.

Les soumissionnaires sont priés de communiquer avec l'autorité contractante avant la conférence pour confirmer leur présence. Ils devraient fournir à l'autorité contractante, par écrit, une liste des personnes qui assisteront à la conférence et des questions qu'ils souhaitent y voir abordées, au moins trois (3) jours ouvrables avant la conférence.

Toute précision ou tout changement apporté à la demande de soumissions à la suite de la conférence des soumissionnaires sera inclus dans la demande de soumissions, sous la forme d'une modification. Les soumissionnaires qui ne participeront pas à la conférence pourront tout de même présenter une soumission.

B) LA VISITE DE SITE OBLIGATOIRE:

Il y aura une visite des lieux le 1 Août, 2012 immédiatement après la conférence des soumissionnaires. Les soumissionnaires intéressés devront se présenter à Travaux Publics et Services gouvernementaux Canada, 86 Rue de Clarence, premier plancher, Kingston, Ontario.

La visite des lieux est OBLIGATOIRE pour ce projet. La signature du représentant du soumissionnaire sera requise sur le formulaire de présence, à défaut de quoi la soumission sera rejetée.

L'endroit: établissement Millhaven et établissement Bath
L'address: 5775 rue Bath
Ville de Bath ON KOH 1GO

Notez:

En raison des contraintes d'espace, chaque proposant du projet de conception-construction doit se limiter à un maximum de deux (2) personnes. Pour des raisons de sécurité, les personnes ayant un casier judiciaire pourraient se voir refuser l'accès à l'établissement.